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Protokół Nr XXXVII.2022 

z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo  

odbytej w dniu 22 lutego 2022 roku 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury w Starym Kurowie 

 

Szczegółowy przebieg Sesji obrazuje nagranie, które jest zamieszczone na portalu  

https://www.youtube.com/watch?v=45Xk5sfrT1k 

 

Na 15 radnych na Sesji Rady Gminy obecnych było 15 radnych zgodnie z listą obecności. 

 

Ponadto w Sesji Rady Gminy udział wzięli: 

- Magdalena Szydełko – Wójt Gminy Stare Kurowo 

- Łukasz Węglarz – Zastępca Wójta Gminy Stare Kurowo 

- Agnieszka Szymura - Skarbnik Gminy Stare Kurowo 

- Jacek Chęciński – Sekretarz Gminy Stare Kurowo 

- Małgorzata Rodzeń – Inspektor ds. Organizacyjnych i Rady Gminy 

 

Proponowany porządek obrad Sesji: 

1) Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3) Przyjęcie protokołu Nr XXXVI.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 21.12.2021r. 

4) Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

5) Przedstawienie opinii przewodniczących komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia Gminy Stare Kurowo do realizacji Programu pn. 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 (projekt nr 1). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia Gminy Stare Kurowo do realizacji Programu 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 (projekt nr 2). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie: zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu Współpracy Gminy Stare Kurowo z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2018-2022 (projekt nr 3). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie: wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Kurowo (projekt nr 4). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia „Strategii Rozwoju Gminy 

Stare Kurowo na lata 2022-2030” oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (projekt nr 5). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany w Uchwale nr X.52.2019 Rady Gminy Stare Kurowo 

z dnia 11 lipca 2019 roku w sprawie ustalenia zasad wypłat miesięcznych, zryczałtowanych 

diet dla sołtysów sołectw w Gminie Stare Kurowo (projekt nr 6). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok (projekt nr 7). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare 

Kurowo na lata 2022-2027 (projekt nr 8). 

14) Przedstawienie wniosku o odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo. 

15) Głosowanie tajne.  
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16) Podjęcie uchwały w sprawie: odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare 

Kurowo (projekt nr 9). 

17) Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo 

(projekt nr 10) – w przypadku odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo. 

18) Interpelacje i zapytania radnych.   

19) Wolne wnioski i informacje. 

20) Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy. 

 

 

 

1. Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy i stwierdzenie quorum. 

 

Sesję Rady Gminy Stare Kurowo o godzinie 1600 otworzył Pan Krzysztof Sanocki - 

Przewodniczący Rady Gminy, powitał Panią Magdalenę Szydełko – Wójta Gminy, Pana 

Łukasza Węglarz – Zastępcę Wójta Gminy, Panią Agnieszkę Szymura – Skarbnika Gminy, 

Pana Jacka Chęcińskiego – Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek, sołtysów, radnych oraz 

mieszkańców. Przewodniczący Rady Gminy - stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Stare 

Kurowo w Sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (listy obecności radnych w załączeniu 

do protokołu). 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił proponowany porządek obrad Sesji Rady 

Gminy w dniu 22.02.2022 r. Radni nie zgłosili wniosków do proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. Rada Gminy                         

w obecności 15 radnych porządek obrad sesji przyjęła jednogłośnie (15 głosami „za”). 

 

 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVI.2021 z Sesji Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 

21.12.2021r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że protokół został przesłany radnym na 

e-maila oraz był do wglądu w Biurze Rady. Następnie zadał pytanie, czy ktoś ma uwagi, co do 

treści protokołu ze wskazanej powyżej Sesji. Nikt nie zgłosił uwag do protokołu, wobec tego 

poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXVI.2021 z Sesji Rady Gminy Stare 

Kurowo z dnia 21.12.2021r. Za przyjęciem protokołów radni głosowali większością głosów                           

(14 głosami „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”). 
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4. Informacja Wójta Gminy Stare Kurowo o pracach między sesjami. 

 

Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, przedstawiła informację o pracach między 

sesjami (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

5. Przedstawienie opinii przewodniczących komisji stałych w zakresie projektów uchwał. 

 

Pani Halina Andrzejczak - Przewodnicząca Komisji Finansów i Planowania, 

przedstawiła pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał od 1 do 8. 

 

Pan Robert Wiliński – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych                      

i Bezpieczeństwa Publicznego, przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektów uchwał                  

od 1 do 8. 

 

Pan Dawid Kałuziak - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu, Ochrony 

Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej, przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektów 

uchwał od 1 do 8. 

 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia Gminy Stare Kurowo do realizacji 

Programu pn. „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 (projekt nr 1). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie przystąpienia Gminy Stare Kurowo 

do realizacji Programu pn. „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 (projekt nr 1).                                     

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za 

przyjęciem projektu głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą                                             

Nr XXXVII.192.2022 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia Gminy Stare Kurowo do realizacji 

Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 (projekt nr 2). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie przystąpienia Gminy Stare Kurowo 

do realizacji Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 (projekt nr 2). W głosowaniu 

udział wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu 

głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXXVII.193.2022 (protokół z 

głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu Współpracy Gminy Stare Kurowo z Organizacjami Pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2018-2022 

(projekt nr 3). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Stare Kurowo z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

lata 2018-2022 (projekt nr 3). W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się 

Uchwałą Nr XXXVII.194.2022 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare Kurowo 

(projekt nr 4). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie wprowadzenia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stare 

Kurowo (projekt nr 4). W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą 

Nr XXXVII.195.2022 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia „Strategii Rozwoju 

Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2030” oraz określenia szczegółowego trybu                                     

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (projekt nr 5). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Strategii Rozwoju Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2030” oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (projekt nr 5).                               

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.                         

Za przyjęciem projektu głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą                                          

Nr XXXVII.196.2022 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany w Uchwale nr X.52.2019 Rady Gminy Stare 

Kurowo z dnia 11 lipca 2019 roku w sprawie ustalenia zasad wypłat miesięcznych, 

zryczałtowanych diet dla sołtysów sołectw w Gminie Stare Kurowo (projekt nr 6). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie zmiany w Uchwale nr X.52.2019 

Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 11 lipca 2019 roku w sprawie ustalenia zasad wypłat 

miesięcznych, zryczałtowanych diet dla sołtysów sołectw w Gminie Stare Kurowo                          

(projekt nr 6). W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się                    

Uchwałą Nr XXXVII.197.2022 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok (projekt nr 7). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2022 rok (projekt nr 7). W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się                    

Uchwałą Nr XXXVII.198.2022 (protokół z głosowania oraz uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare 

Kurowo na lata 2022-2027 (projekt nr 8). 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poddał pod głosowanie uchwałę Rady 

Gminy Stare Kurowo z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2027 (projekt nr 8). W głosowaniu udział wzięło 

15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu głosowało 

15 radnych. Projekt uchwały staje się Uchwałą Nr XXXVII.199.2022 (protokół z głosowania 

oraz uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

14. Przedstawienie wniosku o odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare 

Kurowo. 

 

Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, poinformował iż wszyscy radni 

otrzymali wniosek o odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo (wniosek 

w załączeniu do protokołu). 



6 
 

 

 Pan Krzysztof Sanocki - Przewodniczący Rady, otworzył dyskusję. 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, Szanowna Pani Wójt i Państwo 

Radni, podpisaliście Państwo wniosek odwołujący ze stanowiska Wiceprzewodniczącego, 

oczywiście macie na to prawo. Pani Wójt prosząc mnie o to, bym startował z jej komitetu 

wyborczego wiedziała, że jestem człowiekiem nie idącym na skróty i na kompromisy. 

Szanowni Państwo zgodnie ze znanym wam na pewno art. 23 ustawy o samorządzie radny 

obowiązany jest kierować się dobrem wspólnoty samorządowej gminy, radny utrzymuje stałą 

więź z mieszkańcami oraz ich organizacjami, a w szczególności przyjmuje zgłoszenia przez 

mieszkańców gminy postulaty i przedstawia je organom gminy do rozpatrzenia. Nie jest jednak 

związany z instrukcjami wyborców. Natomiast art. 24 punkt 2 mówi „W wykonaniu mandatu 

radnego, radny ma prawo, jeżeli nie narusza to dóbr osobistych innych osób do uzyskiwania 

informacji i materiałów, wstępu do pomieszczeń w których znajdują się te informacje                              

i materiały oraz wglądu w działalność Urzędu Gminy, a także spółek z udziałem gminy, spółek 

handlowych z udziałem gminnych osób prawnych, gminnych osób prawnych oraz zakładów, 

przedsiębiorstw i innych gminnych jednostek organizacyjnych z zachowaniem przepisów                   

o tajemnicy prawnie chronionej. Więc jako radny mam prawo zadawać pytania, nawet te 

najbardziej niewygodne dla władz gminnych. A brak demokratycznych zasad, zadawania 

pytań, dyskusji, wyjaśnienia spraw prowadzi do nepotyzmu i korupcji co widać w naszym kraju 

i nie tylko obecnie. Pytania może w danym momencie nie poparte dokumentami czy dowodami 

zgodnie z art. 23 jak najbardziej mam prawo zadawać, a Pani Wójt i pracownicy podlegli Pani 

Wójt mają obowiązek na nie odpowiedzieć. Jeżeli podchodzi do mnie mieszkaniec i mówi 

„Panie radny, nie podoba mi się polityka Pani Wójt w zakresie zatrudnienia w Urzędzie Gminy, 

proszę to wyjaśnić.”. To mam obowiązek to zrobić. Nie mam zamiaru być jak te trzy małpy, 

która jedna zakrywa oczy, druga uszy, trzecia usta. Co mogą Państwo przetłumaczyć, że nic 

nie widziałem, nic nie słyszałem i nic nie mówiłem. Radny to nie osoba co tylko bez emocji 

podnosi rękę przy każdym głosowaniu, bo inni je podnoszą. Tylko pytam i nie muszę znać 

wszystkich przepisów prawa bo od tego jest ktoś inny. Zarzucacie mi, że nie wypełniam 

programu wyborczego. A czy w naszym programie wyborczym jest napisane, że będziemy 

kierować się nepotyzmem, kolesiostwem i prywatą? Co stało się faktem, a ja z tym się nie 

zgadzam, chociaż wy na to pozwalacie. W uzasadnieniu zarzucacie mi, że nie znam się na 

prawie, nie jestem przygotowany. To proszę mi powiedzieć, w ubiegłym roku przedstawiłem 

Państwu na Sesji, że robimy Sesje Nadzwyczajne niezgodnie z przepisami. Pan 

Przewodniczący zwoływał te Sesje. Pobiliśmy rekord Województwa Lubuskiego, do czerwca 

9 Sesji w tym 9 Nadzwyczajnych, po co? A po to, żeby nie zadawać pytań, nie dyskutować. 

Podejmowaliśmy uchwały które na Sesjach Nadzwyczajnych nie powinny się pojawić.                       

W sąsiednich gminach, w Dobiegniewie 1 Sesja Nadzwyczajna w tym okresie związana ze 

sprawą odwołania innej osoby, w Santoku Sesja Nadzwyczajna zwołana z powodu zdarzenia 

losowego. Bo w tych gminach jest wiedza na jakiej podstawie zwołuje się Sesje Nadzwyczajne. 

Po mojej interwencji skończyły się Sesje Nadzwyczajne, więc czy ja się nie znam na prawie? 

Przyglądałem się polityce kadrowej w Urzędzie Gminy dość długo i milczałem, ale niestety 

sekretarka przyjęta do Urzędu Gminy żona kolegi Pana Sekretarza byłego policjanta, Inspektor 

ds. Obronnych i Wojskowych była policjantka, koleżanka Pana Sekretarza, itd. Jednak po tym 
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jak Pani zatrudniła swoją siostrę i koleżankę to było już za dużo. Na sesji wystąpiła Pani                         

z emocjonalnym wystąpieniem, chodź część radnych i duża ilość mieszkańców przyjęła je                       

z niesmakiem. Po sesji kilku radnych również ci którzy podpisali się pod moim odwołaniem, 

gratulowali mi odwagi zajęcia się tą sprawą. Wiem, że w rodzinach radnych sprawa ta głośno 

była komentowana, komentują tą sprawę również głośno mieszkańcy czyli wyborcy Pani Wójt 

i nas Radnych. Proszę mi wierzyć, że na koniec naszej kadencji nikt nie będzie pamiętał o tym 

co Pani dobrego zrobiła, o Klubie Dziecięcym, o termomodernizacji Szkoły, o budowie dróg, 

tylko o tej sprawie, bo jej się pod dywan nie zamiecie. Powiem tylko, że w moim okręgu 

wyborczym dużo osób na Panią więcej nie zagłosuje, podobnie w całej Gminie. W swoim 

wystąpieniu powiedziała Pani, że w sierpniu 2019 roku wydała Pani zarządzenie zmieniające 

schemat organizacyjny Gminy i mianowała Pani, Panią Szymurę na kierownika Referatu 

Finansowego. Prześledziłem wszystkie zarządzenia z roku 2019 w BIP i nic nie znalazłem, co 

więcej wydrukowałem świeży schemat z lutego tego roku (przed wczoraj drukowałem) i takiej 

funkcji nie ma (do Państwa wglądu ten schemat mam), są tam nowo przyjęte osoby Pani 

Garbarz, Pani Chmyl. Niestety przy nazwisku Pani Skarbnik nie ma takiego punktu, że jest 

Kierownikiem Referatu Finansowego. Na Sesji w grudniu 2019 roku wystąpiłem z propozycją 

by Kierownicy Referatów składali coroczne sprawozdanie ze swojej działalności z tego co 

zrobili na rzecz gminy. Ówczesny Sekretarz Pan Marian Konkowski powiedział, że nie ma u 

nas Kierowników Referatów oprócz Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. Sprawdziłem też w 

innych gminach i spytałem prawnika, w tak małych gminach nie ma powołań i nie organizuje 

się stanowisk Kierowników Referatów. Więc jak mogła Pani Szymura podpisać umowę 

zatrudniającą Pani siostrę skoro nie jest Kierownikiem. Proszę pamiętać sierpień 2019 roku, 

grudzień 2019 roku nie ma tego w schemacie, nie ma tego w zarządzeniu ma BIP. Więc kto 

podpisał co jest bardzo ważne zakres obowiązków i umowę. A jak Pani twierdzi to Pani 

Szymura jako Kierownik Referatu Finansowego podpisała umowę o pracę by uniknąć 

podległości rodzinnej. Mieszkańcy mówią to nie w porządku, jest to nieetyczne, a Pani mówi, 

że to jest wszystko w porządku. Nie będę teraz wspominał o pracy wydziału podatkowego w 

Urzędzie Gminy bo to nie sprawa, ale sam się przekonałem w ostatnich dwóch miesiącach jak 

on działa. Sprawa sprzątaczki, po cichu, bez ogłoszenia zatrudniła Pani koleżankę. W swoim 

wystąpieniu stwierdziła Pani, że osoby z orzeczeniem nie powinny sprzątać, bo mycie okien na 

wysokości, bo lekarz musi dać zezwolenie. Pani Wójt to jest taka dyskryminacja osób z lekką 

niepełnosprawnością. W mojej firmie wszystkie osoby pracujące jako sprzątaczki, portierzy i 

placowi mają takie orzeczenia i myją okna na wysokości. Szanowni Radni, w rozmowach z 

radnym z innych gmin dowiedziałem się, że diety radnych zostały wyrównane od sierpnia 

ubiegłego roku i wypłacone do końca ubiegłego roku. Spytałem o to Pana Przewodniczącego. 

Czy też nie miałem o to pytać jako radny, czy to jest zabronione? Oczywiście zaraz powiecie, 

że może jestem pazerny na pieniądze. Jednak wybaczcie poszczęściło mi się w życiu i tak dużo 

pieniędzy już nie potrzebuję. Tutaj chciałem powiedzieć, że zapytanie do wyjaśnienia tej 

sprawy wysłałem do Pana Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji Pana radnego 

Bogdana. Bo proszę Państwa wygląda to tak, otrzymałem od Pana Przewodniczącego maila to 

jest taki zlepek opinii wyciągniętych z internetu który nic nie mówi. Jeden punkt zaprzecza 

drugiemu, dlatego chciałem tą sprawę wyjaśnić i skierowałem ją tu do Pana. Ale proszę 

Państwa mam uchwałę sąsiednie Rady Gminy ze Zwierzynia, proszę zobaczyć jak jest 

przygotowana dwie strony uzasadnienia tej uchwały. Pytam dlaczego ich Pana Radcę 
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Prawnego, po to żeby mieszkańcy wzięli tą uchwałę i wiedzieli dlaczego radni dostali 

podwyżki, z czym to jest związane, itd. I co jest w tej uchwale „do ustalenia wysokości diet 

radnych należnych od dnia 1 sierpnia 2021 roku do 30 listopada 2021 roku mają zastosowanie 

przepisy zawarte w niniejszej uchwale, różnice pomiędzy wysokość diet radnych wypłaconych 

za ten okres, a wysokością diet przeliczoną po zastosowaniu §8.1 wypłaca się radnym                            

w terminie do końca 2021 roku. Czy nie miałem prawa o to pytać? Miałem prawo jako radny 

się o to spytać, dlatego skierowałem ten wniosek do Pana Przewodniczącego Komisji skarg, 

wniosków i petycji. Oczywiście zostałem osądzony bo Biliński znów szuka dziury w całym. 

Mówiłem od razu nie jestem prawnikiem, nie chcę wyjaśnienia ale chcę wyjaśnienia, ale to co 

otrzymałem w uzasadnieniu odwołania, że nie znam przepisów prawa, jestem 

nieprzygotowany. Jak widzicie jestem, sprawę skierowałem do Komisji skarg, wniosków                     

i petycji celem wyjaśnienia. Sprawa SGO5 o którą tak jestem oskarżony. Szanowni Państwo 

kiedy zaczynaliśmy tę kadencję Pan Konkowski poprosił o zgłoszenie kandydatów do SGO5, 

nikt z was tego obowiązku nie chciał przyjąć, dlaczego? Bo baliście się, że mieszkańcy będą 

was nachodzić za podniesione ceny za śmieci, za nieterminowe odbieranie śmieci, za źle 

działający PSZOK. Przecież śmieci śmierdzą, więc po co się tym zajmować. Lepiej się w to nie 

ładować i żyć spokojnie. Pan Konkowski poprosił mnie jako kolegę, przyjmij to na jakiś czas, 

pracujesz w domu, jesteś na miejscu, łatwiej będzie Tobie podejść coś załatwić, podpisać. 

Przyjąłem ten obowiązek. Po podwyżce cen za śmieci wylała się na mnie fala krytyki i dużo 

złych słów, przyjąłem to po męsku. Jednak zmieniła się moja sytuacja zawodowa po podwyżce 

cen, poszedłem do pracy na stałe już nie pracowałem w domu, musiałem się wywiązać ze 

swoich obowiązków i godzin pracy w obecnej firmie. Po podwyżce cen za śmieci tej bardzo 

dużej, która zbulwersowała wszystkich. Mój przełożony odbył ze mną rozmowę, prosił żebym 

przekazał Zarządowi SGO5 informację co do słowa miałem powiedzieć co myśli o tej 

podwyżce, tylko moi drodzy Państwo radni nie nadaje się to do zacytowania bo nie były to 

słowa parlamentarne. W następnej rozmowie z moim przełożonym otrzymałem informację, że 

praca radnego to obowiązek i on nie ma nic do tego, ale SGO5 to praca społeczna. Moja 

nieobecność w pracy w celu udziału w tych posiedzeniach nie uzyskuje jego zgody, gdyż może 

to spowodować straty finansowe dla firmy. To co miałem zrobić? Stracić pracę? Więc już 

dawno powinienem złożyć rezygnację, co niniejszym czynię dziś na ręce Pana 

Przewodniczącego. Jest nowa Pani radna, która jest w tym związku, więc będzie miał kto 

reprezentować Radę Gminy w Starym Kurowie. I proszę Państwa, szanowny Pan radny Adam 

Bogdan zarzucił mi posługiwanie się niesprawdzonymi faktami na ostatniej Sesji, a co wy 

zrobiliście cała ósemka, która się podpisała pod moim odwołaniem to jest zwykłe kłamstwo 

moi drodzy co żeście podpisali. A mówię już dlaczego, nie wiem kto przygotował tą uchwałę, 

czy Pan Sekretarz? Przypuszczam, że on to napisał, ale nie sprawdził wszystkich faktów                         

i niczego nie wyjaśnił, mówiąc kolokwialnie wprowadził was na minę. Dlaczego? Bo po 

pierwsze nigdy nie podpisywałem zwołań posiedzeń tego ani innego z grupy SGO5. Gdzie jest 

mój podpis pod tym zawiadomieniem przeze mnie podpisane, chyba że ktoś użył mojego 

podpisu elektronicznego. Zadzwoniła do mnie Pani z biura i poinformowała, że będzie 

organizowane zgromadzenie i zbiera informację kiedy ma się odbyć, komu pasują terminy by 

było kworum. Były dwa terminy do wyboru 23.12.2021r. i 30.12.2021r. Odpowiedziałem, że 

żaden z tych terminów mi nie pasuje i nie będę uczestniczył. Proszę Państwa dzień przed 

Wigilią odebrałem moją mamę ze szpitala, więc nie mogłem uczestniczyć w tym posiedzeniu. 
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Zresztą ten termin upadł bo nikomu nie pasował. Pani z obsługi biura SGO5 zadzwoniła 

ponownie, że zgromadzenie Pan Przewodniczący Styczeń ustalił na 30.01. i że on je 

poprowadzi. Więc tak jak mówi Statut SGO5 wszystko zgodnie z nim. Tu mam ten Statut i w 

tym Statucie art. 12 punkt 1 „Do zadań Przewodniczącego Zgromadzenia należy zwoływanie 

posiedzeń zgromadzenia, przewodniczenie w obradach zgromadzenia”. I następny punkt „O 

posiedzeniu zgromadzenia Przewodniczący zgromadzenia powiadamia członków najpóźniej              

7 dni przed terminem zgromadzenia, dostarczając jednocześnie porządek obrad oraz niezbędne 

dokumenty”. Jakim prawem ja mam zwoływać posiedzenie grupy SGO5 skoro jest to statutowy 

obowiązek Przewodniczącego. To tak jak tutaj w Gminie jest Pan Przewodniczący, czy ja 

zwołałem dzisiejsze posiedzenie Rady Gminy? Nie, jest Pan Przewodniczący. Nigdy tego, 

przede wszystkim tego z 30.12.2021r. ja nie zwoływałem. Walne zgromadzenie zwołał sam 

Pan Styczeń, a ja zgłosiłem że będę nieobecny. Powtarzam jeszcze raz przez te dwa lata dwa 

razy prowadziłem walne zgromadzenie, a zwoływał je tak jak u nas w Radzie Pan 

Przewodniczący Styczeń. Statut SGO5 mówi jednoznacznie, że zgromadzenie zwołuje tylko 

Przewodniczący. Jeżeli Państwo chcą mogą to przeczytać, mam tutaj ten Statut. Ale 

30.12.2021r. otrzymałem smsa o godzinie 9:20 że jest zgromadzenie jeśli ktoś nie może być na 

nim niech powiadomi o nieobecności. O godzinie 9:40 wysłałem smsa, że tak jak mówiłem                 

w rozmowie telefonicznej mnie nie będzie. Proszę Państwa, Panie Przewodniczący proszę 

bardzo odczytam to na głos „Dzień dobry. Przypominam o dzisiejszym zgromadzeniu, które 

odbędzie się dzisiaj o godz. 15:00 w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie. Jednocześnie 

prosimy o poinformowanie Celowego Związku Gmin o nieobecności któregoś z członków 

zgromadzenia”. Moja odpowiedź „Jak mówiłem w rozmowie telefonicznej mnie nie będzie”. 

W tym dniu jeden z moich kolegów przebywał na urlopie, drugi zachorował, byłem sam                     

w biurze do tego ostatni dzień roku, bilans miesięczny, bilans roczny, zlecenia od klientów, 

przygotowanie produkcji po nowym roku. Czy ktoś by z Państwa zostawił sprawy służbowe                

i pojechał? Jednak o 14:30 zadzwoniła Pani Malwina, czy przyjadę bo jestem potrzebny? Ja                

w tym dniu nawet nie miałem samochodu, bo akurat jeden mieliśmy w domu i żona pojechała 

nim do pracy. Zadzwoniłem czy może prędzej przyjechać, udało mi się poprosić przełożonego, 

czy zwolni mnie parę minut prędzej i jutro odrobię tą godzinę. Udało mi się jednak wyjść                 

i o 15:15 byłem w Dobiegniewie. Po drodze złamałem chyba wszystkie przepisy ruchu 

drogowego. Ale Pani Kierownik SGO5 była już na parkingu i powiedziała, że wszyscy się 

rozjechali. Na dowód, że pojawiłem się proszę spytać Panią Kierownik w czyj samochód 

uderzyła na parkingu cofając. Bo takie zdarzenie miało miejsce. Porozmawiałem z nią jeszcze 

chwilę i poinformowałem jeszcze raz, że rezygnuje z pracy jako przedstawiciel Rady w grupie 

SGO5. Mój błąd, że nie zrobiłem tego na piśmie, dzisiaj na tej Sesji złożę to. Więc kto, proszę 

Państwa Radni posługuje się niesprawdzonymi informacjami? Sprawę odwołania 

prawdopodobnie skieruję do Sądu Administracyjnego, a w związku, że szkalujecie moje dobre 

imię i podpisaliście się pod tym dokumentem poświadczając nieprawdę, może do Sądu 

Cywilnego. Pani Wójt, czy Pani się zastanawiała dlaczego opuszczają Panią starzy 

doświadczeni Sołtysi, którzy dla Pani tyle lat dobrego zrobili? Z radnym Sienkiewiczem 

zdobyliśmy dla Pani najwięcej głosów w stosunku do liczby mieszkańców. Teraz nasi wyborcy 

mówią, że na Panią już po prostu nie zagłosują. Były Sołtys Kazimierz Waszyński w rozmowie 

w ubiegłym tygodniu powiedział mi, że wstydzi się spojrzeć w oczy ludziom, których namawiał 

by na Panią głosowali. Szanowni Radni, trzeba chwalić za dobre. Ja to doceniam, co Pani robi 
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Pani Wójt, mogę Panią za to pochwalić, ale za to co złe trzeba zganić. Pani lubi jak się chwali 

Panią, ale naprawdę trzeba słowa krytyki przyjąć, a nie od razu się obrażać. Bo to Pani taka 

jest, że jak się coś Pani powie, to Pani od razu z człowieka robi wroga. Czy Pani wie jak po 

ostatniej Sesji Pani otoczenie wylało na mnie i na moją rodzinę falę hejtu? Np. żona obecnego 

tu Pana Sekretarza na facebooku napisała o mnie „gówno zawsze będzie gównem”. Gratuluję 

postawy Pani małżonki za to co mnie spotkało. Za to, że próbowałem wyjaśnić moim zdaniem 

niezgodne z prawem i etyką urzędnicze sprawy. Szkoda, że nasze społeczeństwo jest takie, że 

nie potrafi mówić głośno co myśli, boi się napisać co je boli i podpisać się pod tym. Dlatego 

wyborcy nawet wasi, moi drodzy Radni przychodzą do mnie i proszą, żeby porozmawiać albo 

załatwić sprawę. Dlaczego? Bo boicie się urazić Panią Wójt. Wróćcie do art. 23 i 24 macie 

obowiązek wyjaśniać i pytać, nawet jeżeli nie wiecie czegoś na pewno, takie jest wasze prawo 

i obowiązek wobec wszystkich wyborców. Dziękuję bardzo. 

 

 Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny, Szanowni Radni, Pani wójt. Muszę powiedzieć, 

że to jest moja trzecia kadencja i muszę powiedzieć, że tak jałowego dokumentu jeszcze tutaj 

nigdy nie miałem. Proszę mi wskazać merytoryczny zarzut do odwołania 

Wiceprzewodniczącego. Czy zatrudnienie własnej siostry, czy przekazanie majątku gminy jest 

zgodne z prawem? To ja wam gratuluję. Proszę sobie wejść w ustawy samorządowe, tam 

wyraźnie pisze pozbawianie Urzędu Gminy dochodu z majątku gminnego to jest podejrzenia 

działania na szkodę gminy, a wy tu głosujecie. Oczywiście jeżeli twierdzicie, że Pan 

Wiceprzewodniczący robi krzywdę dla Pani Wójt, ja się obawiam, że niektórzy radni jeszcze 

jak nie skończy swojego wystąpienia Pani Wójt, ręce w górę trzymają. To oni większą krzywdę 

robią bo nie na ludzi nieomylnych, każdy ma się prawo pomylić. Ale u nas jeżeli ktoś zwróci 

uwagę, ja przeżyłem to na własnej osobie, wchodzę służbowo do biura Pani Wójt, a Pani Wójt 

„Pan powyrywał słupki graniczne”. Proszę podjechać na ulicę Pogodną, zobaczyć, sprawdzić. 

Ja Panu Przewodniczącemu zgłaszałem dwa razy, żeby się zainteresował tą sprawą jak 

zmarnowane zostało 30-40 tys. zł gminy. Wodociąg płynie przez działki, a drugi wodociąg 

obok tego ciągnie się ulicą, Kanalizacja 30 metrów płynie do działki, a kanalizacja się ciągnie 

200-300 metrów. Panowie radni wy reprezentujecie tą gminę, mieszkańców, wy jesteście 

organem nadzorczym nad Panią Wójt. Każdy ma prawo się pomylić ale w naszej gminie jeżeli 

ktoś spojrzy inaczej albo ma inny pogląd jak Pani Wójt to już jest wrogiem dośmiertnym. To 

jest mój pogląd. Pani Wójt jak u mnie była w domu, ja powiedziałem Pani Wójt jeżeli ja będę 

miał inny pogląd, ja będę głosował tak jak uważam to za stosowne, nie będę że tylko ręka 

będzie w górze. Panu Bilińskiemu zarzuca się, że nie realizuje programu wyborczego, 

zobaczymy co na koniec zostało z tego programu zrobione. Nie da się wszystkiego zrobić. Albo 

brak merytorycznych, co to za język urzędowy, polityki i takie inne rzeczy. To jest pismo 

urzędowe z Urzędu Gminy w Starym Kurowie? Jeżeli się ktoś poczuł urażony, obrażony proszę 

bardzo sprawa cywilna, tak mówią przepisy o ustawie samorządowej. A jeżeli uważacie, że ma 

być jak ma być. Tak jak mówił Pan Biliński, jeżeli mieszkańcy zgłaszają problem, a mi też 

zgłaszali o zatrudnieniu siostry, o majątku bezprawnie przekazanym dla rodziny w użytkowanie 

też zgłaszali. Jakby nie Pan Biliński też bym to zgłosił bo ja mam obowiązek taki do zgłoszenia. 

A jeżeli uważacie, że to jest podstawa żeby odwołać wiceprzewodniczącego, że wypełnia swój 

mandat tak jak trzeba? Gratulacje. Dziękuję. 
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 Pan Mateusz Lehmann – radny, chciałem tylko krótko powiedzieć, że popieram Pana 

Romualda. Uważam, że prawdę mówi, a co do tego uzasadnienia powiem krótko, żenada. 

Chodzi o te uzasadnienie z tym wnioskiem od tych radnych, którzy podpisali ten wniosek. Dla 

mnie jest to śmieszne uzasadnienie i dla mnie jest to żenada. Dziękuję.  

 

 Pani Justyna Winnicka – radna, należę też do zgromadzenia Celowego Związku Gmin 

SGO5 i ściągnęłam przed chwilą te zawiadomienie dotyczące dnia 30.12.2021r. No i tu jest 

zawiadomienie o posiedzeniu Zgromadzenia Celowego Związku Gmin, które zwołuje 

Wiceprzewodniczący Zgromadzenia Celowego Związku Gmin Romuald Biliński. Więc tu jest 

jakaś nieścisłość, tu mam zawiadomienie, wszyscy to dostali, każdy członek. A Pan mówi przed 

chwilą, że tego nie wystosował. Więc? 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, nie podpisywałem tego 

zawiadomienia, zostało ono podpisane moim podpisem elektronicznym bez mojej wiedzy.                    

W Statucie jest wyraźnie napisane, że zgromadzenia zwołuje Przewodniczący. Proszę sobie 

przeczytać w Statucie. 

 

 Pan Adam Bogdan – radny, przede wszystkim tutaj w tym naszym wniosku o odwołanie 

Pana z funkcji, którą Pan pełni przyczyną główną jest właśnie to, że działa Pan w oparciu                         

o pomówienia, o jakieś plotki i robi Pan z tego bez sprawdzenia i bez finału. Bo gdzie jest finał 

tej sprawy, jeżeli ma Pan takie mocne dowody na to wszystko. To jest wszystko prawda? A tak 

naprawdę wywołał Pan aferę, zrobił Pan po prostu medialną burzę i po prostu nic z tego nie 

wyniknęło.     

 

 Pan Mateusz Lehmann – radny,  ale Pan Romuald miał prawo pytać. 

 

       Pan Adam Bogdan – radny, no mógł się pytać. A my mamy prawo i odwołujemy za to, 

że zachowanie takie jest nieodpowiedzialne naszym zdaniem i po prostu taka osoba to jest 

bardzo poważna funkcja. I tutaj podejmujemy taką decyzję, że po prostu chcemy odwołać 

takiego wiceprzewodniczącego. I to jest nasze też prawo i dzisiaj będziemy to głosować 

właśnie.  

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, mówiłem o tym przepisie                             

o zarządzeniu Pani Wójt np. że podpisała o mianowaniu Pani Skarbnik Kierownikiem. Dzięki 

temu Pani twierdzi, że mogła zatrudnić swoją siostrę. Ja sprawdziłem w BIP, nie ma tego 

zarządzenia, to nie są jakieś plotki. Wtedy na tamtej sesji tego przy sobie nie miałem. Zresztą 

nie mogłem o wielu rzeczach mówić bo byłem związany pewnym słowem, że tego nie powiem 

przez pewne organy państwa naszego. I dzisiaj Panu tłumaczę, zarządzenie z sierpnia jak Pani 

Wójt mówi z 2019 roku o zmianie struktury pracy Urzędu Gminy. Konsultowałem to                              

z prawnikiem z innej gminy i to musi być w BIP takie coś wpisane bo to jest zmiana jakby całej 

struktury Urzędu Gminy. Pan Sekretarz Konkowski mówił parę miesięcy później, że takiego 

czegoś nie ma u nas, nie ma Referatu Finansowego i jest tylko jeden Referat Urzędu Stanu 

Cywilnego. To gdzie ja tu skłamałem? Gdzie ja tu nie powiedziałem prawdy? Jaka to jest 
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plotka? To jest czarno na białym. Statut organizacyjny Urzędu Gminy z dnia wczorajszego, 

Panie radny wydrukowałem, proszę zobaczyć.  

 

 Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny, Szanowni Radni, muszę powiedzieć, że używanie 

takich słów plotki, niedomówienia w języku radnego czy nawet w języku urzędnika Pani Wójt 

to nie licuje z tym stanowiskiem. Szanowni Państwo jeżeli to jest nieprawda złóżcie 

sprostowanie. 

 

 Pan Adam Bogdan – radny, ja się z tym zgadzam. 

 

 Pan Mieczysław Sienkiewicz – radny,  proszę złożyć odpowiednie oskarżenie albo coś 

takiego albo dać sprostowanie. Nawet w piśmie urzędowym Pani Wójt posługuje się takimi 

słowami plotki, jakieś takie rzeczy. To jest niegodne tego urzędu.  

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, czy nie prawdą jest, że siostra Pani 

Wójt i koleżanka została zatrudniona w Urzędzie Gminy? 

 

 Pan Adam Bogdan – radny, tak to prawda. 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, no to właśnie, jaka to jest plotka, 

jakie to jest pomówienie? Ja żądam tylko wyjaśnienia na jakiej zasadzie, niech ktoś w końcu to 

powie. 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, to może ja się odniosę, bo z tego co 

wiem na to Pani Wójt odpowiedziała na to pytanie. To z tego wychodzi, że radny Biliński ta 

odpowiedź jest niezadawalająca, tak? 

 

 Pan Romuald Biliński – Wiceprzewodniczący Rady, tak. 

 

 Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, bo ja chciałam na Pana interpelację, której 

Pan nie zrozumiał miałam w momencie w którym będą interpelacje i zapytania przeczytać ale 

to może teraz przeczytam bo Pan otrzymał taką informację, a zresztą wszystkie odpowiedzi na 

interpelacji i interpelacje są zamieszczane na stronie BIP i każdy może je przeczytać. Wobec 

powyższego jeżeli Pan pozwoli to czy ja teraz mogę to przeczytać? 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, tak jak najbardziej.  

 

 Pani Magdalena Szydełko – Wójt Gminy, Pan Romuald Biliński Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Stare Kurowo 05.01.2022 rok. W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia                         

22 grudnia 2021 roku (data wpływu do Urzędu Gminy) udzielam odpowiedzi na zadane 

pytania. 

 

Ad 1) Forma w jakiej sformułował Pan pytanie skłania do stwierdzenia, że jest ono 

skierowane bezpośrednio do Pani Żanety Dobruckiej.  
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Jednakże w zakresie wiedzy jaką posiada organ informuję Pana, że w Urzędzie Gminy 

w Starym Kurowie panuje właściwe środowisko pracy i pracownicy chętnie stawiają się do 

swojego miejsca zatrudnienia. W stosunku do pracowników nie są stosowane zachowania 

mające znamiona mobbingu pochyłego lub też poziomego. 

W dniu 20 września 2021 roku Pani Ż.Dobrucka złożyła wypowiedzenie umowy o pracę 

na zasadzie obowiązujących w tej materii przepisów prawa pracy. Organowi jest wiadomym, 

że przed ww. terminem przystąpiła do postępowania konkursowego w Urzędzie Gminy 

Zwierzyn na stanowisko księgowości budżetowej i płac, w wyniku którego otrzymała ofertę 

zatrudnienia1.  

Ad 2) Gmina Stare Kurowo jak również Urząd Gminy w Starym Kurowie są jednymi               

z najmniejszych JST w województwie lubuskim. Ilość urzędników samorządowych w Urzędzie 

Gminy w Starym Kurowie przez ostatnie lata ulegała zmniejszeniu przy jednoczesnej likwidacji 

stanowisk, co miało wpływ na zwiększanie zakresu obowiązków pozostałych urzędników                    

(w okresie od 2017 roku do 2019 roku liczba pracowników zmniejszyła się z 21 do 18 – na 

podstawie Sprawozdań o zatrudnieniu i wynagrodzeniach GUS). Dlatego też chcę zauważyć, 

że wszystkie stanowiska w urzędzie są ważne i zajmują je osoby kompetentne. 

W dniu 16 listopada 2021 roku pomiędzy Kierownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Starym Kurowie, Zastępcą Wójta Gminy Stare Kurowo, a Panią Dagmarą Garbarz zostało 

zawarte porozumienie na podstawie art. 22 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku                                          

o pracownikach samorządowych (Dz.U.2018.1282). Na mocy porozumienia Pani D.Garbarz 

została przeniesiona do pracy w Urzędzie Gminy w Starym Kurowie. Ww. posiada 

wykształcenie wyższe-magisterskie, ukończone wiele kursów i odbytych szereg szkoleń, które 

pozwalają na należyte wywiązywanie się z nałożonych na nią obowiązków służbowych. Nadto 

ww. posiada kwalifikacje wskazane w art.19 ust. 9 cytowanej ustawy oraz 17- letni staż pracy 

w jednostce samorządowej. Należy dodać, że z OPS-ów na mocy odrębnych przepisów do ZUS 

zostały przekazane sprawy administracyjne związane z programami „500+” oraz „Dobry start” 

a tym zajmowała się Pani D.Garbarz, której stanowisko pracy zostałoby zlikwidowane. 

Zgodnie z Regulaminem organizacyjnym Urzędu Gminy w Starym Kurowie z dnia                  

30 sierpnia 2019 roku w jego strukturze wyodrębniony jest Referat finansowy, którego 

kierownikiem jest Skarbnik. Także bezpośrednim przełożonym Pani D.Garbarz jest Pani 

Agnieszka Szymura. Właściwa analiza art. 26 ww. ustawy pozwoliłaby Panu na powzięcie 

informacji, że „ zakaz zatrudniania członków rodziny dotyczy jedynie sytuacji, w których 

między spokrewnionymi zachodzi stosunek bezpośredniej podległości służbowej” 

(Opublikowano LEX: QA 509630). 

Ad 3) Na wstępie odpowiedzi na to pytanie  zaznaczę, że posiada Pan błędne informacje 

o zakresie stanowiska pracy Pani Ż.Dobruckiej. Ww. nigdy nie zajmowała się sprawami 

kadrowymi.  

                                                           
1(https://bip.zwierzyn.pl/wakaty/10/49/ds__ksiegowosci_budzetowej_i_plac/wyniki/) 
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W dniu 21 października 2021 roku pomiędzy Starostą Strzelecko-Drezdeneckim- rep. 

przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Strzelcach Kraj., a Urzędem Gminy w Starym 

Kurowie - rep. przez Wójta Gminy Stare Kurowo została zawarta Umowa w sprawie 

organizowania prac interwencyjnych na stanowisko pomocy administracyjnej. W myśl zapisów 

umowy Starosta na określonych warunkach zwracać będzie pracodawcy (Urząd Gminy) część 

poniesionych kosztów  wynagrodzeń i nagród związanych z zatrudnieniem osoby bezrobotnej. 

W ramach zawartej umowy zatrudniono – za pośrednictwem PUP - na to stanowisko 

Panią Monikę Okińczyc, która posiada wykształcenie wyższe oraz bogate doświadczenie                     

w zakresie kadrowo-płacowym. Dotąd sprawy kadrowe i płacowe stanowiły jeden                                      

z dodatkowych obowiązków dla urzędników zatrudnionych w urzędzie. Waga tych spraw oraz 

zatrudnienie siedmiu osób w KD ”Smyk” powodują, że nie może to stanowić zajęcia 

dodatkowego. Należało poszukać rozwiązań, które pozwolą we właściwy sposób nadzorować 

tak ważne elementy związane z zatrudnieniem. 

Ad 4) Podczas wykonywania obowiązków Wójta Gminy nie prowadzę obserwacji 

aktywności na social mediach pracowników urzędu. Podane przez Pana dane są mało 

precyzyjne abym mogła się do nich odnieść. 

Ad 5) Powinno być Panu wiadomym, że pracownicy samorządowi dzielą się zasadniczo 

na dwie grupy. Są zatrudniani na stanowiskach albo urzędniczych, albo pomocniczych                            

i obsługi. Zgodnie z art. 11 ustawy z 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych 

(Dz.U.2018.1282) nabór kandydatów na wolne stanowiska urzędnicze, w tym kierownicze, jest 

otwarty i konkurencyjny. Stanowiska konserwatora lub sprzątaczki z pewnością takowymi nie 

są. Są to stanowiska pomocnicze i obsługi, do których nie stosuje się reżimu ustawowego 

naboru. Muszą one jednak spełnić określone wymogi. Zgodnie z art. 6 ww. ustawy, choć nie 

trzeba przeprowadzać naboru na te stanowiska, to pracownikiem samorządowym może być 

osoba, która jest obywatelem polskim, ma pełną zdolność do czynności prawnych oraz korzysta 

z pełni praw publicznych i posiada kwalifikacje zawodowe wymagane do wykonywania pracy 

na określonym stanowisku. Osoba zatrudniona na stanowisko sprzątaczki spełniała wszystkie 

wymienione powyżej warunki. 

Osoba pracująca jako sprzątaczka musi jednak posiadać dobry stan zdrowia, być 

sprawna fizycznie. Nadto osoba na tym stanowisku musi uzyskać orzeczenie lekarza- 

specjalisty medycyny pracy – mówiące o stanie zdrowia pozwalającym na podjęcie pracy. 

Wyjaśnię Panu również , że takie badanie odbywa się w oparciu o oceny ryzyka na stanowisku 

wskazane w skierowaniu na badanie wstępne. Stąd Pana argumentacja, że można na takie 

stanowisko zatrudnić osobę posiadającą orzeczenie o grupie inwalidzkiej jest trudna do 

przyjęcia i stoi w sprzeczności z zakresem obowiązków na tym stanowisku. 

W Starym Kurowie z uwagi na wielkość miejscowości oraz jej przekrój demograficzny 

większość mieszkańców zna się osobiście, są kolegami, znajomymi oraz bardzo często 

członkami dalszej lub bliższej rodziny. W tej sytuacji zarzucanie komukolwiek znajomości czy 

też koleżeństwa w naszej wsi, tym bardziej z osobami w podobnym wieku jest argumentem 

nietrafionym. 
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Ad 6) W dniu  14 stycznia 2021 roku Wojewoda Lubuski Władysław Dajczak wydał 

Decyzję nr BZK-I.6333.8.2021, gdzie polecił Wójtowi Starego Kurowa zorganizować transport 

(dowóz) mieszkańców gminy do punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 : 

- osób niepełnosprawnych, tj. posiadających aktualne orzeczenie o niepełnosprawności 

w stopniu znacznym o kodzie R lub N lub odpowiednio I grupę z ww. schorzeniami, 

- osób mających obiektywne i niemożliwe do przezwyciężenia we własnym zakresie 

trudności w samodzielnym dotarciu do najbliższego miejscu zamieszkania punktu szczepień. 

W decyzji widnieje również zapis, cyt.: ”zadanie to może być ewentualnie realizowane 

przy zaangażowaniu jednostek organizacyjnych ochotniczych straży pożarnych lub 

Państwowej Straży Pożarnej”.  

W Starym Kurowie utworzony został Punkt Szczepień i większość mieszkańców 

korzystała z niego nie korzystając z pomocy gminy przy dowozie na szczepienie przeciwko 

Covd-19. Do końca roku 2021 z dowozów na szczepienia skorzystano 26 razy, w tym 12 

dowozów to dowozy osób posiadających orzeczenie o niepełnosprawności ( były to osoby na 

wózku inwalidzkim lub poruszające się o kulach i mające trudności w zginaniu nóg, dlatego też 

osoby te musiały skorzystać z dowozu przez pojazd z platformą).  

Zgodnie z poleceniem Wojewody Lubuskiego, po rozeznaniu potrzeb mieszkańców 

związanych z potrzebą  korzystania z transportu do punktów szczepień, podpisano w dniu 

25.01.2021r. umowę o świadczenie usług z firmą Usługi Przewozowe „Tatarzyńscy” Sp. z o.o. 

Centrum Badań Psychologicznych z/s w Starym Kurowie przy ul. Sportowej 11a posiadającą 

pojazd z platformą, dzięki której osoby bezpiecznie mogły wejść lub wjechać wózkiem 

inwalidzkim do pojazdu. Dowozy wykonywane były do punktu w Starym Kurowie                                     

i Drezdenku. 

Organ rozpoznając potrzeby mieszkańców brał przede wszystkim pod uwagę 

możliwość przewożenia osób, o których mowa powyżej. Jak ustalono, żaden pojazd strażacki 

nie dysponuje windą czy też platformą.  

Pana jednoznaczne stwierdzenie w interpelacji, że podpisałam umowę z firmą „Armed” 

z/s w Starym Kurowie jest nieprawdziwe i tym samym wprowadził Pan mieszkańców naszej 

gminy w błąd. 

 Pan Jacek Chęciński – Sekretarz Gminy, chciałbym tutaj powiedzieć z mojej strony                     

i sprostować to co tutaj mówił Wiceprzewodniczący, że biorąc pod uwagę zarządzenie                            

w sprawie nadania regulaminu dla Urzędu Gminy w Starym Kurowie należy brać pod uwagę 

nie tylko schemat graficzny, który jest częścią składową tego zarządzenia ale również i przede 

wszystkim dokumenty, które są załącznikami. I chcę tutaj tylko wskazać na załącznik nr 1 do 

zarządzenia 120.24.2019 §8 zaczyna się w ten sposób, że strukturę organizacyjną urzędu 

stanowią ust. 6 §8 pkt. 2 wskazuje Kierownicy Referatów, pkt. 2 Referat Finansowy, którego 

pracą kieruje Skarbnik i ponosi odpowiedzialność za realizowane przez referat zadania. Zatem 

w 2019 roku zgodnie z tym zarządzeniem i regulaminem od tamtej pory funkcjonują                                 

w Urzędzie trzej Kierownicy, jest to Kierownik Urzędu stanu Cywilnego, jest to Kierownik 
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Referatu Organizacyjnego czyli Sekretarz i Referat Finansowy którego kierownikiem jest 

Skarbnik. Dziękuję. 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, chciałem się tutaj odnieść do tego co 

przed chwilą powiedział radny Biliński odnośnie pisma, którego nie podpisał. Jakiś czas temu 

radny do mnie zadzwonił w sprawie wyrównania diet, że w Zwierzyniu diety zostały 

wypłacone. Tyle co mogłem i moja wiedza pozwalała to wysłałem Panu radnemu jako koledze 

nieoficjalne pisma, które zresztą nie były podpisane. Teraz Pan radny załącza te pisma do 

Komisji skarg i wniosków. Dziwi mnie to no ale cóż, ja nie mam nic sobie do zarzucenia. To 

jest jedna rzecz, druga rzecz Pan radny mówi o złej sytuacji w Gminie o mobbingu, itd., itd. 

Miałem to przeczytać na koniec ale przeczytam teraz, wpłynęło pismo do Przewodniczącego 

Rady Gminy od Pani Żanety Dobruckiej. Ja te pismo pozwolę sobie teraz odczytać, a wnioski 

się same narzucą. „Szanowny Panie Przewodniczący Rady Gminy Stare Kurowo zwracam się 

z prośbą o zaprzestanie robienia szumu wobec mojej osoby. Tak, to prawda odeszłam z pracy 

w Urzędzie Gminy Stare Kurowo. Czy w związku z tym popełniłam jakieś przestępstwo? 

Jestem normalnym prostym człowiekiem, który ma prawo do dokonywania wyborów                                    

i decydowania o własnym życiu. Rozumiem, że informacja ta mogła wywołać szok                                   

i zdziwienie. Ale proszę nie wymyślać absurdalnych aluzji, zaznaczam wymyślać, nie 

wygadujcie bzdur na temat mojego odejścia. To moja chodź przyznam nie łatwa dla mnie 

decyzja, po prostu chciałam coś zmienić w swoim życiu, a skoro nadarzyła się okazja to z niej 

skorzystałam. Nie wiem komu zależy na stworzeniu empatycznych sytuacji w Gminie. Ale 

moje relacje zarówno z Panią Wójt jak i z całym Urzędem Gminy Stare Kurowo były, są i będą 

dobre. Z poważaniem Żaneta Dobrucka.  

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, zamknął dyskusję. 

 

 

15. Głosowanie tajne.  

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, w związku z taką sytuacją musimy 

wybrać Komisję Skrutacyjną. Podajemy trzy nazwiska kandydatów. 

 

Pani Halina Andrzejczak – radna, wyraziła zgodę. 

Pani Justyna Winnicka – radna, nie wyraziła zgody. 

Pani Anna Świerczewka – radna, wyraziła zgodę. 

Pani Ewa Rodzeń – radna, wyraziła zgodę. 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poprosił Komisję Skrutacyjną o zajęcie 

miejsca i wybranie z pośród siebie Przewodniczącego Komisji. 

 

Pani Halina Andrzejczak – radna, została wybrana na Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej.  
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 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poinformował że głosowanie odbędzie 

się w sposób tajny. Każdy radny zostanie wyczytany, dostanie kartę do głosowania, którą 

wypełni i wrzuci do urny.  

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, ogłosił 5 minut przerwy. 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, wznowił obrady.  

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poprosił Komisję Skrutacyjną                           

o podanie wyników głosowania. 

 

 Pani Halina Andrzejczak – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, odczytała protokół 

Komisji  Skrutacyjnej. Głosowało 15 radnych, głosów ważnych oddano 15, głosów nieważnych 

brak. W wyniku tajnego głosowania nad odwołaniem z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Stare Kurowo radnego Pana Romualda Bilińskiego za odwołaniem głosów 10, przeciw 

odwołaniu głosów 5. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania Rada 

Gminy Stare Kurowo bezwzględną większością głosów odwołała z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo radnego Pana Romualda Bilińskiego  

(protokół Komisji Skrutacyjnej w załączeniu). 

 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare 

Kurowo (projekt nr 9). 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poinformował że uchwała w sprawie 

odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo została podjęta bezwzględną 

większością głosów w głosowaniu tajnym. Za odwołaniem głosowało 10 radnych, przeciw 

odwołaniu głosowało 5 radnych.  

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poprosił Komisję Skrutacyjną                           

o pozostaniu na miejscu ponieważ mamy kontynuację kolejnego głosowania.   

 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare 

Kurowo (projekt nr 10) – w przypadku odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Stare Kurowo. 

 

 Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poprosił o podawanie kandydatur na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo.  

 

 Pan Adam Bogdan – radny, zgłosił kandydaturę Pana Grzegorza Siergijewicza. 

 

 Pan Grzegorz Siergijewicz – radny, wyraził zgodę.  
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Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poinformował że głosowanie odbędzie 

się w taki sam sposób. Każdy radny zostanie wyczytany, dostanie kartę do głosowania, którą 

wypełni i wrzuci do urny.  

 

Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poprosił Komisję Skrutacyjną                           

o podanie wyników głosowania. 

 

Pani Halina Andrzejczak – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, odczytała protokół 

Komisji  Skrutacyjnej. Głosowało 15 radnych, głosów ważnych oddano 14, głosów nieważnych 

oddano 1. W wyniku tajnego głosowania zgłoszony kandydat Pan Grzegorz Siergijewicz 

otrzymał 9 głosów. Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w wyniku tajnego głosowania Rada 

Gminy Stare Kurowo bezwzględną większością głosów wybrała Pana Grzegorza Siergijewicz 

na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo (protokół Komisji Skrutacyjnej                         

w załączeniu). 

 

Pan Krzysztof Sanocki – Przewodniczący Rady, poinformował że uchwała w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo została podjęta bezwzględną 

większością głosów w głosowaniu tajnym. Za głosowało 9 radnych, przeciw głosowało 5 

radnych, 1 głos nieważny.  

 

Pan Grzegorz Siergijewicz – Wiceprzewodniczący Rady, podziękował radnym za 

głosowanie. Dziękuję bardzo.  

 

 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych.   

 

Brak. 

 

 

 

19. Wolne wnioski i informacje. 

 

 Pan Dawid Kałuziak – radny, przedstawił informację że na Komisji Rolnictwa, 

Przemysłu, Ochrony Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy Stare Kurowo, 

która odbyła się w 21 lutego 2022 roku, zaproszony został Starosta Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego Pan Bogusław Kierus. Na Komisji zostało omówione wiele ważnych spraw 

ale głównym tematem były drogi powiatowe położone w naszej gminie. Podczas posiedzenia 

Pan Starosta przedstawił planowane remonty tych właśnie dróg. Do końca marca bieżącego 

roku wykonanie 700 metrów asfaltu z Pławina w stronę Przynotecka o szerokości 5 metrów. 

Do końca lutego aktualizacja dokumentacji na odcinek drogi Powiatowej w Przynotecku 

(odcinek 1 kilometra tej węższej drogi). Pan Starosta zaznaczył, iż jeżeli dany projekt otrzyma 

dofinansowanie jeszcze w tym roku zostanie wykonany wraz z usypaniem pobocza z kruszywa 
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również na odcinku wykonanym w roku 2017 i jeszcze wykonanie asfaltowania na zimno na 

odcinku w Przynotecku od Sali wiejskiej w kierunku Kościoła.  

 

 

 

20. Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Stare Kurowo 

Pan Krzysztof Sanocki o godz. 1748  zamknął obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Stare Kurowo. 

 

W trakcie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Stare Kurowo w dniu 22.02.2022r. Rada 

Gminy podjęła następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr XXXVII.192.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: przystąpienia Gminy 

Stare Kurowo do realizacji Programu pn. „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022. 

  

2. Uchwała Nr XXXVII.193.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: przystąpienia Gminy 

Stare Kurowo do realizacji Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

 

3. Uchwała Nr XXXVII.194.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Stare Kurowo                                     

z Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2018-2022. 

 

4. Uchwała Nr XXXVII.195.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: wprowadzenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Stare Kurowo. 

 

5. Uchwała Nr XXXVII.196.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: przystąpienia do 

sporządzenia „Strategii Rozwoju Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2030” oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

6. Uchwała Nr XXXVJI.197.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany w Uchwale 

nr X.52.2019 Rady Gminy Stare Kurowo z dnia 11 lipca 2019 roku w sprawie ustalenia zasad 

wypłat miesięcznych, zryczałtowanych diet dla sołtysów sołectw w Gminie Stare Kurowo. 

 

7. Uchwała Nr XXXVII.198.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok. 

 

8. Uchwała Nr XXXVII.199.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stare Kurowo na lata 2022-2027. 

 

9. Uchwała Nr XXXVII.200.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: odwołania 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo. 
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10. Uchwała Nr XXXVII.201.2022 Rady Gminy Stare Kurowo w sprawie: wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Stare Kurowo. 

 

 

 

              Protokołowała:                                                                   Przewodniczył: 

Inspektor ds. Organizacyjnych i RG                                  Przewodniczący RG Stare Kurowo 

 

         (-) Małgorzata Rodzeń                                                    (-)  Krzysztof Sanocki 
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